
Protokoll fra 

Generalforsamling i Norsk Shetland Sheepdog Klubb 
Dato: 3 April 2013 klokken 12.00 

Sted: Best Western Oslo Airport Hotel, Gardermoen 

 

 

 

 

 

                    Dagsorden: 

 

1. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden 

2. Valg av møteleder og referent 

3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede 

4. Valg av tellekorps 

5. Valg av personer til å underskrive protokoll 

6. Årsberetning 

7. Regnskap 2012 og revisjonsberetning 

8. Budsjett 2013 

9. Innkomne forslag, og forslag fra Styret 

10. Valg 

 

 

 

1. Godkjenning og innkalling og forslag til dagsorden. 

 

     Det ble bemerket at tidpunktet var tidlig på dagen for noen. 

     Dette ble redegjort for at både styremedlemmer og andre som hadde 

     lang reiseveg kunne komme seg hjem samme dag. 

     Innkalling ble godkjent. 

     Dagsorden ble godkjent. 

 

2.  Valg av møteleder og referent. 

 

      Møteleder ble foreslått og valgt – Tor Kristiansen 

       Referenter ble forelslått og valgt – Ann-Cathrin Johannessen og 

       Liz Tangen. 

 

3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede. 

 

       Antall stemmeberettige 34 hvorav 5 har forhåndstemt 

 

4. Valg av tellekorps. 

 

     Vigdis Berg og Kjell Torgersen valgt. 

 

5. Valg av personer til underskrivelse av protokoll. 

 

 Laila Lauritzen og Torkild Tangen valgt. 

 

6. Årsberetning. 

 



Leder  Bjørn Wæhre leste fra årsberetningen . 

Sogn og Fjordane ble nytt distrikt i 2012 . 

Ingen aktiviteter i 2012. 

Til årsberetningen ble det stilt spørsmål om: 

      Laila Lauritzen:  Bemerket at saker fra før GF 2012 er tatt med, årsmelding fra 

      januar 2012 og utstillingskonkurransen. Mente at årmeldingen skal inneholde alt fra 1/1 

– 31/12 – et kalenderår. 

      Hege Lia:  GF bestemte noe annet et det styret hadde bestemt og er defor med i 

årmeldingen. 

      Kjell Torgersen mente dette er typisk sak og at styret tar det til etteretning og at 

      avsnittet om dette bør taes ut og at det ikke hører hjeme og bør fjernes. 

      Hege Lia:  Det må i så fall poengteres hvorfor det taes vekk. Hvorfor et saken om 

dobbeltutstilling med i GF's årberetning i 2012?. 

 

      Frode Myklebostad:  Er enig med Laila Lauritzen. Skulle spørre NKK om å avholde 1 

dobbelutstilling. Dette ble vedtatt forrige GF. Dommerne var bestilt og betalt. Det er 

grunnlag for å stryke dette. 

      Laila Laurtizen;  Styret bør lese korrektur før det legges ut. 

 

     Årsberetningen ble deretter godkjent med anmerkninger i protokoll. 

 

7. Regnskap 2012 med revisjonsberetning. 

 

       Det ble stilt spørsmål ang. 20.000,- i miljøpenger som ikke ble brukt i 2012. 

       Laila Lauritzen;  20.000,- i miljøpott bør økes med 20.000,- hvert år. 

       Kjell Torgersen;  Anbefaler at vedtaket fra 2010 bør termineres og at det fattes et nytt 

vedtak mot eventuelle virksomheter og beløp. 

       Laila Lauritzen;  Det har ikke vært diskutert på styremøter hva miljøpengene skal  

brukes til. 

       Hege Lia;  Ingen vits i å ha det der uten interesse til å bruke dem. 

       Laila Laurtizen;  Det er styret som skal avgjøre hva pengene skal brukes til. 

       Leder Bjørn Wæhre redegjorde at Oslo distrikt hadde fått midler til å avholde et 

foredrag og at det er sendt ut tilbud til alle klubbkontaktene i 2011 om å søke om midler. 

      Hege Lia;  Mente at midlene bør fjernes. 

      Laila Lauritzen;  Ikke enig da midlene kan brukes til gode tiltak og ber styret om å ta 

dette opp og ta det seriøst. 

      Laila Lauritzen; Bemerket at årboka ble lite annonsert og at man bør ta det inn i hvert 

medlemsblad og tilbys oppdrettere og annonseres bedre. 

      Inger Krogstad;  Det står i hvert medlemsblad. 

      Ingrid Myklebostad;  Mener hvis det er en side ledig i bladet så kan man sette inn en 

annonse som er ferdiglaget som en helside. Håndbøkene bør selges subsidiært. 

      Revisjonsberetning ble godkjent. 

      Ingen bemerkninger til regnskapet. 

      Enstemmig godkjent regnskap. 

 

8. Budsjett 2013. 

 

Det ble en diskusjon rundt innkjøp av CD av standarden som er sendt dommere. 

Laila  Lauritzen:  Bør sees først og bevilges neste GF.  Man skal ikke bruke miljøpengene til 

dette som er til medlemmene og finne en ny post å ta pengene fra. 

Utsendelse av CD og ikke bruke fra miljøpengene ble godkjent av flertallet på GF. 

Tiltak for å få flere medlemmer. 

Gratis medlemsskap til nye valpekjøpere første året(som ikke tidligere er medlem) og 

hva kan styret bidra med i en slik «pakke»  Medlemsblad og gratis påmelding til 



valpe/veteranshowt + diverse annet. Styret utarbeider forslag. Gjelder for hele 2013. 

Vedtatt med flertall. 

 

RAS 

 

Bedre utarbeidet plan for hva kostnadene er. Avlsrådet tar jobben. 

Annonser i medlemsbladet.  Styret bør ta forslag fra revisorene til etterretning og evt. 

Sette ned prisen på annonser i bladet.  Styret vurderer hva som er riktig annonsepris. 

Forslag til å holde styremøtet samme dagen som GF. Styret bør møtes minst 1 gang i året og 

være forberedt på å holde kostnadene nede. 

GF må ta stilling til busjettet med anmerkninger. 

Enstemmig vedtatt. 

       

   9.  Innkomne forslag og forslag fra styret. 

       

 

1. Styret mener at kontigenten bør følge prisutviklingen. 

2. Nye lover for NSSK. 

3. Definisjonen i gamle lover om absolutt flertall eller enstemmighet. 

4. Enstemmig vedtatt. 

 

      Innkommet forslag fra medlem. 

      Storcert utstillingen bør rullere og la styret ta stilling til hvor. 

      Der storcertet skal utdeles bør være der flest mulig  kan stille. 

      Det er opp til styret å godkjenne utstillingene. 

      Alternativ forslag om at 70 mil's begrensning fjernes. 

      Enstemmig vedtatt. 

 

10.    Valg 

 

      Dissens mot forhåndsstemmer fra Laila Lauritzen.  Sekretær har mottatt 

forhåndsstemmer etter fristen og etter å ha anmodet til å stemme urettmessig. 

      Eivind Gjærum i NKK sier følgende: 

      Hvis det kan bevises uten enhver tvil kan GF forkaste forhåndsstemmer.  Valg i GF kan 

holdes uten forhåndsstemmer. 

      Sekretær har tatt imot 1 stk stemme på søndag som er forkastet p.g.a. manglende 

innbetaling av kontigent.  GF må enten godkjenne valget eller innkalle til ny GF. 

      Det ble avgitt 5 stemmer for å gjennomføre valget – 21 stemmer for å forkaste valget og 

innkalle til nytt GF, 8 stemmer var blanke. 

      Det er usikkerheten ved forhåndsstemmene som er avgjørende for GF. 

 

      Formannen avsluttet GF med å takke for oppmøte og ønske velkommen til ny GF. 

   

     Underskrivelse av protokoll 

 

 

     Sted                                                                       Sted 

 

      

     Laila Lauritzen                                  Torkild Tangen 

 

 

______________________                                       ____________________     

 


